
Schůze školské rady 29.8.2024 

Přítomni:  členové – Mgr. L. Machová, Mgr. J. Borovská, Mgr. M. Gregorová, Mgr. J. Šafrová, P. Vojta,   

                                   Mgr. S. Totušková 

                  hosté – Mgr. O. Vomočil, Mgr. M. Budig 

Program: 

1. Členové školské rady, volba předsedy 

2. Dokumenty ke schválení – jednací řád, výroční zpráva, školní řád, dodatek ŠVP 

3. Rekonstrukce školní kuchyně, akce školy 

4. Různé 

 

1. Pan ředitel přivítal nové členy školské rady – p. Jarmilu Borovskou za rodiče a Jitku Šafrovou za 

učitele, rozloučil se s p. Ondřejem Vomočilem (důvod ukončení setrvání ve školské radě – odchod 

dcery na gymnázium).  

Předsedkyní školské rady byla schválena p. Jitka Šafrová. 

 

2. Dokumenty ke schválení  

Jednací řád – školská rada schválila jednací řád 

 

Výroční zpráva školy – ze strany školské rady byly vzneseny připomínky na základě zprávy – více 

ředitelských pochval, popř. cena ředitele školy, p. ředitel seznámil s připomínkami učitelů, korekci 

chyb. 

Školská rada schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2023/2024 

 

Školní řád – p. ředitel seznámil členy s redukcí školního řádu, proběhla diskuze ohledně používání 

mobilních telefonů a využívání volného času žáků. 

Školská rada schválila školní řád pro školní rok 2024/2025 

 

Dodatek k ŠVP – pan ředitel seznámil se změnami v ŠVP – zavedení základů informatiky ve 3. 

ročníku, výuka PČ na 2. stupni, výuka cizích jazyků, volitelné předměty. 

Školská rada bere na vědomí. 

 

3. Akce školy  

Mezi důležité akce školy patří zájezd do Francie a Velké Británie 13. – 19. 10.2024, p. ředitel 

informoval o rekonstrukci školní kuchyně a nastínil zajištění stravování. 

 

4. Různé 

Školní ples – možnost zajištění občerstvení v souvislosti se zavřením kuchyně. 

Smysl kartiček strávníků. 

Zpracování projektu – školská rada prodiskutovala a podporuje návrh na zpracování projektu 

v IROP na vybudování nové počítačové učebny. 

Logo školy – diskuze dát dětem možnost výběru ze 2 variant. 

 

 

Další schůzka školské rady je plánována v průběhu ledna, popř. dle aktuální situace. 

 

 

Zápis provedla Mgr. Sylva Totušková 

 

                 


